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2024-05 
 

Verslag Adviesraad Sociaal Domein Westerkwartier (ASDW)  

Datum:  6 mei 2024 

Locatie: Zuidhorn, B&W kamer 

_____________________________________________________________________________ 
 
Aanwezig: 
Lammert Zuiderveld (LZ), voorzitter 
Dieneke de Boer (lid) (DB) 
Henk Bosch (lid) (HB) 
Elly Dragstra (lid) (ED) 
Brechtje Hekkema (lid) (BH) 
Jannie Meulman (lid) (JM) 
Alie Schokker (lid) (AS) 
Wiea Schuur (lid) (WS) 
Jorine Steigenga (lid) (JS) 
Chantal Zwaving-Heikens (CZ) 
 
Erna Muntendam, beleidsmedewerker (EM) 
Marijke Bijlsma, ambtelijk secretaris (MB) 
 
Afwezig: 
Han van der Wijk (voorzitter) (HW) m.k.g. 
Jan Jellema (lid) (JJ) m.k.g. 

 

 
1. Opening, vaststelling agenda 

LZ opent de vergadering en heet een ieder welkom. De agenda wordt gevolgd zoals voorgesteld.  
 

2. Mededelingen 
De afwezigen worden genoemd. 
 

3. Themagroepen 
 

a. Themagroep Wmo 
Er is een soort brainstormsessie geweest over vitaal ouder worden, eenzaamheid, wordt vervolgd.  
In de volgende vergadering zal er een presentatie over OGGZ worden gegeven. 
ED geeft aan dat er as woensdag van 10.00 – 14.00 uur een 55+ beweeg- en infomarkt is in de 
sporthal in Leek.  

b. Themagroep Participatiewet 
Er is contact geweest met gemeente Het Hogeland om te onderzoeken of er informatie kan worden 
uitgewisseld tussen de beide adviesraden. Deze vraag kan op dit moment  beter bij een andere 
gemeentelijke adviesraad worden neergelegd.  
Morgen is er een afspraak met een consulent participatie van de Schans.  
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c. Themagroep Jeugd 
23 mei is er een seminar over jongerenparticipatie, een verslag volgt.  
Tot nu toe zijn de ervaringen met betrekking tot de sessies van de Koepel enigszins teleurstellend: 
weinig nieuwe informatie, ervaringen/discussies van anderen zijn interessanter, via Zoom mensen 
spreken is ook niet optimaal.  
Er komt een nieuw boekje in de serie “Groningen groeit op”. Dit boekje zal  bij de stukken voor de 
volgende vergadering worden toegevoegd. ACTIE LZ/MB. 

d. Werkgroep sport, cultuur en gezonde leefstijl 
16 mei is er een overleg over GALA/ IZA en beleid kunst, daarna zal er gesproken worden over een 
statusvoorstel voor deze werkgroep. Afgesproken wordt dat de themagroep Wmo ook 
meegenomen wordt in het te maken voorstel. Dit punt komt terug in ons volgende overleg. 

e. Platform Toegankelijk Westerkwartier 
Tijdens de laatste bestuursvergadering heeft een lid van het Platform contact gehad met iemand van 
de ouderenbond FNV. Voorheen was er namens de ouderenbond FNV een vertegenwoordiger via 
het Platform cliëntparticipatie. Daar is tot op heden geen vervanger voor gekomen, terwijl het goed 
zou zijn dat deze (groeiende) groep in de Adviesraad vertegenwoordigd is. JS zal navraag doen wie 
er contact heeft gezocht zodat diegene via de voorzitter benaderd kan worden. ACTIE LZ in overleg 
met HW 
 
Er zijn signalen dat er in het Publiek Vervoer, met name Taxi Nuis, door een nieuw plansysteem en 
een gebiedsuitbreiding reizigers te lang onderweg zijn. Dit probleem wordt morgen besproken, JS 
vraagt of dit op het netvlies van de Adviesraad kan blijven. 
 
Er komt een vervolg op de wandeling door het centrum van Zuidhorn met raadsleden, wethouder en 
een ambtenaar. Het gaat met name over grijze paaltjes die niet goed zichtbaar zijn. 
 
De vraag wordt gesteld hoe mensen verder worden geïnformeerd na de brainstormsessie “beleid 
sociaal domein”. EM geeft aan hoe het traject verder verloopt, het beleidsplan is gereed  en ligt op 
5 juni ter besluitvorming voor aan de raad.  
 

Aangegeven is dat er inritten/ afritten gewenst zijn op bepaalde plekken. Inmiddels zijn er opritten 
aangelegd o.a. in Tolbert, ED is blij dat hieraan gehoor is gegeven.  
 
Dorpsvisie Tolbert: bereikbaarheid en toegankelijkheid waren nog niet goed uitgewerkt. ED houdt 
de vinger aan de pols. De Dorpsvisie wordt naar verwachting in september aangeboden aan de 
gemeenteraad of het college. 

f. WSW 
Vanuit de regering komt er extra rijksgeld naar Novatec. Dit geld is bestemd voor de integratie van 
buitenlanders (statushouders, inburgeraars, Oekraïners). De werknemers van Novatec hebben hier 
met name op het vlak van communicatie last van en maken zich bovendien zorgen over hun 
werkplek. Het gaat in de praktijk dus om taalproblemen en over de vrees dat in de toekomst het 
werk voor mensen met een beperking wordt uitgevoerd door de nieuwkomers.  
WS zal nagaan hoe deze regeling(en) heet/heten, zodat de themagroep Participatie dit goed op kan 
pakken. ACTIE WS / themagroep P.  
 
ED vraagt hoe iemand bij Novatec kan komen werken. Dit traject verloopt via het Team Mens en 
Gezin (P-wet) Dit team kan worden bereikt via het gemeentelijk Klantcontactcentrum. 

 

4. Conceptverslag  ASDW/PC van 8 april 2024 
Tekstueel: geen opmerkingen.  
Nav:    blz 1, punt 3; de ontwikkeling van een leesbare versie/publieksversie valt onder de ambtelijke 

beleidsuitvoering en staat daarom niet op de lijst met actiepunten van de ASDW. 
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EM geeft aan hoe de planning van het beleidsplan er verder uitziet. Binnenkort ontvangt de 
ASDW een reactie op het advies 

 
Actielijst: 
188. EM heeft dit besproken met haar teamleider, het is aan de ASDW om hierin een keuze te maken.  

Let er wel op dat bij het publiceren van “losse” adviezen de context ontbreekt. Wat wil je er mee 
bereiken en wat is het doel om ze te publiceren? Dit alles moet goed overwogen worden. Na  een 
korte discussie wordt afgesproken dat de adviezen niet worden gepubliceerd op de website. Actie 
gereed.   

193. Gereed. 
194. Gereed. 

 
5. Stukken verzonden/ter kennisgeving 

a. Gevraagd advies voorgenomen besluit gemeentepolis  

b. Gevraagd advies Beleidsplan Sociaal Domein 

Complimenten worden gegeven aan HW en AS voor hun inzet met betrekking tot de totstandkoming van 

de bovenstaande adviezen.  

6. Rondvraag / Sluiting 
DB: Nij Begun; er zijn meerdere bijeenkomsten georganiseerd. Boodschap was met name: houd rekening 

met wat er al is. Er is een sociale agenda en een voorstel volgt nog (eind 2024). Het geld moet voor dit 

thema naar de uitvoering, veel is te vinden via het internet. EM geeft aan dat er veel overlap is met IZA en 

GALA. 

 

WS: Het is haar onduidelijk wat de rol van de sociaal ombudsvrouw is voor medewerkers van Novatec. JS 

egt uit dat de sociaal ombudsvrouw er is voor alle inwoners, maar dat een probleem dat je als werknemer 

hebt bij Novatec, niet past binnen het takenpakket van de sociaal ombudsvrouw. 

 

LZ: Op infoLeek.nl staat dat er een onderzoek is uitgevoerd naar de woonlasten in de gemeente 

Westerkwartier. Het gaat met name over energiearmoede bij  huurders. De themagroep P zal zich 

verdiepen in het rapport en met een reactie komen. EM geeft aan dat er binnenkort een nieuwe 

beleidsmedewerkster Armoede is aangesteld. Zij kan ook worden benaderd bij vragen omtrent dit 

onderwerp . ACTIE themagroep P-wet.  

 

LZ bedankt een ieder voor zijn/haar inbreng en sluit de vergadering om 20.45 uur . 

 

Volgende bijeenkomst: 
Maandag 3 juni 2024 in Leek.  
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Actielijst/Planning langere termijn  
 

Nr. Datum 
vergaderi
ng 

Wie Wat Wanneer  
gereed 

123 03-10-2022 HW, DB, CZ (MB) Sollicitatieprocedure  2024 
 

175 06-11-2023 Alle werkgroepen Na het verspreiden van de jaarrapportage van De 
Schans over 2023 zullen de werkgroepen vragen 
hierover voorbereiden. Deze vragen worden 
behandeld in een bijeenkomst samen met 
medewerkers van De Schans 
 

Rond juli/ 
september/ 
Oktober 2024 

180. 05-12-2023 ED Activiteit: lopen met een witte stok 2024 
 

190. 05-02-2024 Allen Hoe omgaan met de werkgroep sport, cultuur en 
gezonde leefstijl 
 

Juli 2024 

191. 05-02-2024 Communicatie Fotograaf inplannen 2024 
 

195.  06-05-2024 LZ/MB Nieuw boekje in de serie  “Groningen groeit op” Juni 2024 
 

196. 06-05-2024 JS/LZ Aanspreekpunt ouderenbond FNV benaderen Juni 2024 
 

197. 06-05-2024 WS / themagroep P Informatie omtrent regeling en uitwerking 
nagaan 
 

Juni 2024 

198. 06-05-2024 
 

Themagroep P Onderzoek woonlasten onderzoeken Juni 2024 

 
 
 
 


